
No:230519 
元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 

小一統一派位通告 
各位家長： 

教育局會於六月七日至八日將印有統一派位結果的

《小一註冊證》，透過香港郵政的『本地郵政速遞』以上門

形式派遞給家長。如香港郵政人員派遞時無人收件，會留

下《領取郵件通知卡》，以便家長於下一個工作天下午或之

後到指定的郵政局領取上述郵件。倘若家長在六月九日仍

未收到《小一註冊證》或由香港郵政發出的《領取郵件通

知卡》，家長可於六月十日至十一日到指定的『領取中心』

取回《小一註冊證》。 

六月十三日(星期二)至十五日(星期四)各小學將會

為獲得統一派位的一年級新生辦理入學註冊手續。 

註冊時間如下：上午九時至中午十二時 

              下午二時至四時 

有關小一入學統籌辦法的查詢，可與教育局學位分配

組(小一入學)聯絡(電話：2832 7700 及 2832 7740)。 
 

校長 鄭家鳳 啟 

二零二三年五月三十日 

 

家長閱後簽署：_____________ 

  



YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
 

No:230519 

30th May, 2023 

Dear Parents, 

Primary One Allocation Result 

  

The Education Bureau will deliver the 'Primary One Registration Form' with Central 

Allocation results to parents via the 'Local Courier Post' by Hongkong Post on 7th June 

or 8th June. If nobody receives the mail at the time of delivery, a 'Mail Collection 

Notification Card' will be left for parents to collect it from the designated post office 

starting from the afternoon of the following working day. If parents have not received the 

'Primary One Registration Form' or the 'Mail Collection Notification Card' issued by 

Hongkong Post by 9th June, they could collect the 'Primary One Registration Form' at 

the designated 'Collection Centre' from 10thJune to 11th June. 

 

Parents should register their children with the allocated school from 13th June 

(Tuesday) to 15th June, 2023 (Thursday).  

The Registration hours : 9:00 am – 12:00 noon 

2:00 pm – 4:00 pm 

 

 For further enquiries, please phone directly to the School Places Allocation Section 

(Primary One Admission) on 28327700 and 28327740. 

    

                                                   Yours faithfully, 

Cheng Ka Fung  
 

                                              Principal 

 
 

I have read and understood this circular.  
                                               

Signed by Parent : __________________ 

Date : ____________________________ 


